

## EU-KONFORMITÄTSERKLÄRUNG EU DECLARATION OF CONFORMITY

1. **Gerätetyp / Produkt:**  
*Unit type / Product:*

**Fernanzeige für Gerätemeldungen**  
*Remote display unit for controller messages*

2. **Name und Anschrift des Herstellers oder seines Bevollmächtigten:**  
*Name and address of the manufacturer or his authorised representative:*

**LISTEC GmbH, Am Sandberg 34, D-84424 Isen**  
**Deutschland / Germany**

3. **Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.**  
*This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.*

4. **Gegenstand der Erklärung:**  
*Object of the declaration:*

**Fernanzeige / Remote display unit**  
**RDU 316**

**Art.-Nr.: / Art.-no.:**  
**G00493 & 62-2000493-01-00**

5. **Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt die einschlägigen Harmonisierungsrechtsvorschriften der Union:**  
*The object of the declaration described above is in conformity with the relevant Union harmonisation legislation:*

**EMC 2014/30/EU**

**Richtlinie 2014/30/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit (Neufassung).**

*Directive 2014/30/EU of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility (recast).*

**RoHS: 2011/65/EU**

**Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten (Neufassung).**

*Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (recast).*

6. **Harmonisierte Normen:**  
*Harmonised standards:*

**EN 55024:2010 + A1:2015**

**Einrichtungen der Informationstechnik – Störfestigkeitseigenschaften – Grenzwerte und Prüfverfahren.**  
*Information technology equipment - Immunity characteristics - Limits and methods of measurement.*

**EN 61000-6-3:2007 + A1:2011 + AC:2012**

**Funktstörspannung Klasse A, Funkstörfeldstärke Klasse B.**  
*Conducted Voltage Emission Class A, Radiated Field Emission Class B.*

**Elektromagnetische Verträglichkeit (EMV) – Teil 6-3: Fachgrundnormen - Störaussendung für Wohnbereich, Geschäfts- und Gewerbebereiche sowie Kleinbetriebe.**

*Electromagnetic compatibility (EMC) – Part 6-3: Generic standards - Emission standard for residential, commercial and light-industrial environments.*

**EN IEC 63000:2018**

**Technische Dokumentation zur Beurteilung von Elektro- und Elektronikgeräten hinsichtlich der Beschränkung gefährlicher Stoffe.**  
*Technical documentation for the assessment of electrical and electronic products with respect to the restriction of hazardous substances.*

7. Die notifizierte Stelle (Name, Kennnummer) ... hat (Beschreibung der Maßnahme) ... und folgende Bescheinigung ausgestellt:  
*The notified body (name, number) ... performed (description of intervention) ... and issued the certificate:*

Nicht anwendbar / Not applicable.

8. **Zusatzangaben:**

*Additional information:*

**Untersignet für und im Namen von:** LISTEC GmbH

*Signed for and on behalf of:*

**Ort und Datum der Ausstellung:** 84424 Isen, Germany, 23.01.2024

*Place and date of issue:*



**Unterschrift / Signature:**

**Name / Name, Funktion / Function:**

i.V.

**Michelle Summer Eiternick, Leitung Produktmanagement / Head of Product Management**



**Unterschrift / Signature:**

**Name / Name, Funktion / Function:**

i.V.

**Martin Lallinger, Leitung Entwicklung / Head of Development**

LISTEC GmbH  
Am Sandberg 34  
D - 84424 Isen  
Germany

Tel.: +49 8083 5385-0  
Fax.: +49 8083 5385-20  
e-mail: [info@listec-gmbh.de](mailto:info@listec-gmbh.de)  
[www.listec-gmbh.de](http://www.listec-gmbh.de)

A company of the Swiss Securitas Group